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 Valtuutettu Jari Pulkkinen jätti seuraavan aloitteen: 

 
”Pyydämme selvittämään liikuntarajoitteisten mahdollisuudesta käyttää 
sisätiloja, frisbeegolfin harrastamiseen talvikaudella. 
 
Talvikäytössä esim. Kerttulan liikuntahallissa voisi olla muutama 
kevytversio frisbeegolfin käyttöön tarkoitettuja koreja, näin innostus säilyisi 
myös talven yli ja edistäisi mielekästä elämää harrastuksien parissa. 
 
Hienoa on, että Kerttulassa on jo huomioitu frisbeegolf koreja, niin että 
liikuntarajoitteiset on huomioitu, tämä on myös hyvää mainosta Raisiolle 
myös valtakunnallisesti. 
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Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 


